
 

Zápis č. 13/2010 (60) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 22. 11. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., 
Ing. V. Gerlich, Bc. P. Peroutka, Ing. D. Malaník, Bc. P. Sousedík (celkem 10 
členů AS) 

Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. Jan 
Ostravský, CSc., Bc. Eva Navrátilová,  

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. – 30. 9. 2010.  

4. Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor 
Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

6. Projednání návrhu směrnice děkana - Pravidla použití sociálního fondu na FAI.  

7. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika.  

8. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2011/2012.  

9. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika, obor 
Integrované systémy v budovách uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

10. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika uskutečňovaný 
v anglickém jazyce.  

11. Různé.  

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty. Dále předseda 

AS FAI požádal o dodatečné zařazení bodu „Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 

1. 1. – 30. 9. 2010“ do programu řádného zasedání. Tento materiál byl již projednáván na 
minulém zasedání a dnes by mělo proběhnout hlasování o usnesení k tomuto materiálu. 

Tajemnice FAI požádala o změnu v pořadí projednávaných bodů zasedání AS FAI z důvodu 
jejího dřívějšího odchodu ze zasedání na neodkladné jednání. 
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ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek. 

Z minulého zápisu: 

• Koeficient pro výpočet stipendií – byl stanoven stipendijní komisí na jejím řádném 
zasedání. 

• Elektronická skripta – vedení FAI zažádalo o zasedání komise KER, na kterém se bude 
projednávat problematika vydávání elektronických skript.   

Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB: 

 RNDr. Černý byl pověřen k výkonu činnosti kvestora do doby, než proběhne jmenování 
nového rektora.  

• Problematika menzy - RNDr. Černý referoval o jednání s ředitelem KMZ, z diskuse 

vyplynul požadavek přizvat Ing. Zelu na příští zasedání AS UTB. 

• RNDr. Černý informoval o probíhajících krocích při přípravě řešení silničního přechodu u 
budovy U13.   

 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Prod. Ostravský informoval o tom, že dne 19. 11. 2010 proběhla na konzultačním středisku v Praze 
kontrola pracovníky akreditační komise MŠMT. Hodnocení bude provedeno také na základě 
vyhodnocení dotazníků od studentů. Výsledky prozatím nejsou známy. 

Prod. Adámek informoval o tom, že bylo vypsáno výběrové řízení na zhotovitele stavby vědecko-
technického ICT parku a dále informoval, že přišly další již jen drobné připomínky k VaVPI, 

které mají být zapracovány a odeslány do 3. 12. 2010. Dále Prod. Adámek informoval o tom, že z 
důvodu roční uzávěrky IGA bylo nutné zablokovat veškeré finanční prostředky na IGA. Další 
požadavky studentů budou hrazeny ze středisek. Na základě zkušeností z IGA z jiných 
vysokých škol se uvažuje o jiném způsobu organizace a celkovém řešení IGA v příštím roce. 

Návrhy jiného řešení se bude zabývat fakultní hodnotící komise IGA dne 25. 11. 2010. 

 

ad 3)  Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. – 30. 9. 2010. 

Tento bod byl projednáván na minulém zasedání AS FAI. Další připomínky z řad členů AS FAI 
nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  60/1 
AS FAI projednal Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1. 1. – 30. 9. 2010.  

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 60/1 
AS FAI projednal Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1. 1. – 30. 9. 2010.  

 

ad 6) Projednání návrhu směrnice děkana - Pravidla použití sociálního fondu na FAI. 

Nový návrh směrnice vychází ze směrnice děkana SD 15/06 z 11. 12. 2006. Dochází ke změně 
čl. 2, odst. 1 tak, aby byl v souladu s nadřazenou směrnicí SK 8/2006. Nová interpretace čl. 2, 
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odst. 1 bude: „Sociální fond Fakulty aplikované informatiky (dále jen FAI) se tvoří do výše 2 % z ročního objemu 

nákladů FAI zúčtovaných na mzdy, náhrady mzdy a odměny za pracovní pohotovost v příslušném roce.“ Dále dojde 
k úpravě čl. 3 týkající se platnosti a dalším formálním úpravám. 

Návrh usnesení AS FAI  60/2 
AS FAI schválil směrnici děkana - Pravidla použití sociálního fondu na FAI.  

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 60/2 
AS FAI schválil směrnici děkana - Pravidla použití sociálního fondu na FAI.  

Odchází Bc. Navrátilová. 

 

ad 4)  Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB. 

Návrh změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB byl projednáván na 
minulém zasedání AS FAI. Vzhledem k tomu, že nedošlo k jeho schválení, byl postoupen k 
dalšímu projednání v LK AS FAI, které proběhlo dne 1. 11. 2010. Na tomto zasedání bylo 
navrženo, aby daná směrnice nabyla účinnosti dnem schválení v AS FAI s výjimkou čl. 35 
odst. 2, který nabude účinnosti 1. 1. 2011. Dále zůstaly zapracovány změny, které byly náplní 
usnesení minulého zasedání AS FAI. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  60/3 
AS FAI schválil návrh změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve verzi ze 
dne 9. 11. 2010.  

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 60/3 
AS FAI schválil návrh změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve verzi ze 
dne 9. 11. 2010.  

Odchází prod. Adámek. 

 

ad 5)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 

studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Návrh této směrnice byl taktéž projednáván na zasedání LK AS FAI dne 1. 11. 2010, na kterém 
nedošlo k žádným zásadním připomínkám ani změnám. Tento materiál byl doporučen 
k hlasování o schválení. 

Návrh usnesení AS FAI  60/4 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor Informační a 
řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  
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Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 60/4 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor Informační a 
řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

 

ad 7) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 

informatika. 

Návrh směrnice vychází ze směrnice schválené v loňském roce. Dochází pouze k úpravám v čl. 4 
týkající se stanovení kvót pro počet přijímaných studentů. Děkan osvětlil, že je žádoucí, aby v 
příštím roce došlo k rovnoměrnějšímu naplnění jednotlivých oborů. Tento postup je také 
motivací pro studenty přijímaných na základě přijímacího řízení. Návrh směrnice bude 
detailněji projednáván na zasedání LK AS FAI dne 29. 11. 2010. Do tohoto termínu budou do 
materiálu zapracovány další drobné změny.  

 

ad 8) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 

studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2011/2012. 

Návrh směrnice vychází ze směrnice schválené v loňském roce. Dochází pouze k formálním 
změnám. Dotazy z řad členů AS FAI nejsou. Návrh směrnice bude taktéž detailněji projednáván 
na zasedání LK AS FAI dne 29. 11. 2010. 

 

ad 9) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 

informatika, obor Integrované systémy v budovách uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Tato směrnice byla vypracována na základě obdobné směrnice UTB. Ing. Gerlich – navrhl 
sjednotit odkazy na webové stránky v bodech 5.1. a 1.5. Návrh směrnice bude taktéž detailněji 
projednáván na zasedání LK AS FAI dne 29. 11. 2010. 

 

ad 10) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika 

uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Směrnice je předpřipravená v anglickém znění. Oproti loňské verzi nedošlo k zásadním 
změnám. 

Dr. Navrátil vznesl dotaz, zda jsou správně bankovní účty. Děkan FAI odpověděl, že účty jsou 
odkontrolovány zahraničním oddělením UTB. Budou ještě překontrolovány tajemnicí FAI. 

Návrh směrnice bude taktéž detailněji projednáván na zasedání LK AS FAI dne 29. 11. 2010. 
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ad 11) Různé.  

• Děkan FAI informoval o vypsání výběrového řízení na ředitele UAŘT, UIUI, UEM, UM 
a UŘP. 

• Děkan FAI informoval o tom, že byla akreditační komisí MŠMT navržena změna názvu 

magisterského studijního oboru na „Učitelství informatiky pro střední školy“. Aprobace platí i 
pro základní školy. 

• Děkan FAI dále informoval, že 1. 12. 2010 proběhne zasedání Vědecké rady FAI, na 
kterém bude projednáván dlouhodobý záměr FAI na 2011-2015.  

• Prod. Ostravský informoval o tom, že dne 17. 12. 2010 proběhne z iniciativy studentů 
šachový turnaj. Jsou zváni všichni studenti i zaměstnanci FAI. 

• Dr. Matýsek informoval o tom, že RVŠ odmítla schválení školného a schválení úhrady při 
podání žádosti o habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem. 

 

 

Termín příštího zasedání AS FAI je předběžně stanoven na 6. 12. 2010 ve 13. hod. v místnosti 

51/606. 

 

 

Ve Zlíně dne 29. 11. 2010 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


